

Please note the English raffle description follows below.

Le Centre de bien-être de l'Ouest-de-l'Île pour personnes atteintes de cancer est heureux d'annoncer le tirage du Défi des Braves 2025 !

Achetez vos billets dès maintenant !

Le Centre de bien-être de l'Ouest-de-l'Île pour les personnes atteintes de cancer (WICWC) est un organisme de bienfaisance enregistré dont l'objectif est d'offrir un soutien compatissant et des informations approfondies à toute personne atteinte d'un cancer, qu'elle soit elle-même atteinte ou qu'elle soutienne une personne atteinte d'un cancer. Nous existons en réponse à la demande d'une approche intégrée du bien-être de la personne entière qui se concentre sur l'amélioration de la santé et du bien-être des personnes vivant avec le cancer en répondant à leurs besoins physiques, spirituels, émotionnels, informationnels, sociaux, systémiques et pratiques, également connus sous le nom des 7 piliers du bien-être en matière de cancer. Nos programmes de bien-être GRATUITS complètent les pratiques médicales traditionnelles et offrent un soutien personnel, des mécanismes d'adaptation et de l'éducation. Le WICWC ne reçoit pas de fonds publics et dépend des dons volontaires d'entreprises, de fondations, de personnes de la communauté et de collecteurs de fonds comme celle-ci. Les fonds recueillis par cette tombola serviront à soutenir les participants du Centre et à leur donner les moyens de reprendre contrôle de leur vie, de réduire l'isolement et de garder espoir, quel que soit le stade de leur maladie.

Nous vous remercions de votre soutien !

The West Island Cancer Wellness Centre is excited to announce the Challenge of the Brave 2025 Raffle!

Grab your tickets now!

The West Island Cancer Wellness Centre (WICWC), is a registered charity dedicated to offering compassionate care and support to anyone living with cancer – either having it themselves or supporting someone with cancer. We exist in response to the demand for a whole-person integrated approach to wellness that focuses on improving the health and well-being of people living with cancer by addressing their physical, spiritual, emotional, informational, social, systemic, and practical needs, also known as the 7 pillars of cancer wellness. Our FREE wellness programs complement traditional medical practices and offer personal support, coping mechanisms and education. The WICWC does not receive government funding and relies on voluntary donations from corporations, foundations, individuals in the community and fundraisers like this one. Funds raised by this raffle will be used to support and empower participants of the Centre to regain control of their lives, reduce isolation, and nurture hope, regardless of their disease's stage.

We thank you for your support!

## **Règlements du tirage | Raffle Rules**

*Please note that the English rules follow below.*

---

### **Tirage du défi des braves 2025**

#### **PRÉSENTÉ PAR**

Le Centre de bien-être de l'ouest de L'île pour personnes atteintes de cancer connue sous le nom de « WICWC » | **LICENCE RACJ #L-01511**

#### **ÉLIGIBILITÉ**

- ♣ Avoir 18 ans ou plus pour acheter des billets de tirage.
- ♣ Être un résident du Québec pour participer.
- ♣ Les membres du personnel du Centre de bien-être de l'ouest de L'île pour personnes atteintes de cancer (WICWC) ne peuvent pas acheter de billets de tombola.

#### **TIRAGE AU SORT**

- ♣ Type de tirage : Tirage au sort électronique.
- ♣ Il y aura un maximum de 10000 billets vendus, numérotés de A00001 à C10000.
- ♣ Tous les numéros de billets seront envoyés par courrier électronique aux acheteurs de billets par le fournisseur du tirage électronique, Rafflebox. Ce fournisseur est inscrit et recommandé par la Régie des Alcools, des Courses et des Jeux du Québec.
- ♣ Aucun billet physique ne sera envoyé par la poste pour ce tirage. L'acheteur du billet recevra une copie électronique de son billet et sera responsable d'en conserver une copie comme preuve s'il s'agit d'un billet gagnant. Les gagnants seront déterminés par un tirage au sort à l'aide d'un générateur de nombres aléatoires (RNG) enregistré auprès d'un fournisseur de tombola électronique (ERS) fourni par Rafflebox.
- ♣ Il y aura un total de 13 billets qui seront tirés consécutivement. Les billets gagnants ne seront PAS retournés au tirage et ne seront pas admissibles à tous les autres prix. Tant que les billets tirés sont des numéros de billets valides, la même personne peut gagner plusieurs prix (avec différents billets de tirage).
- ♣ Dans l'éventualité où le numéro annoncé (affiché) et le numéro gagnant officiel ne sont pas identiques, ce dernier doit prévaloir.
- ♣ La vente de billet prendra fin le samedi 26 avril 2025, à 14 h.
- ♣ Le tirage au sort aura lieu le samedi 26 avril 2025 vers 14 h 30. Les numéros gagnants et les prix des gagnants seront annoncés sur place au Complexe Sportif Kirkland, sur la page web de notre événement, sur les réseaux sociaux, ainsi que sur la page du tirage Rafflebox.

## **RÉCLAMATION ET COLLECTE DES PRIX**

- ♣ Tous les détenteurs de billets gagnants doivent se présenter à la billetterie du tirage au sort lorsque leur nom est mentionné avec une pièce d'identité avec photo afin de réclamer leur prix.
- ♣ Le nom sur le billet et la personne doivent correspondre au nom et à la photo sur la pièce d'identité.
- ♣ Si le détenteur du billet gagnant ne réclame pas le prix sur place, il sera contacté par la WICWC pour l'informer des instructions concernant le retrait du prix.
- ♣ Date limite pour la collecte des prix: le 9 mai 2025, au siège social du WICWC, situé au 115, rue Du Barry, Kirkland (Québec) H9H 0C4.
- ♣ Veuillez noter que tous les articles de grande taille, y compris le four à pizza Ooni, le téléviseur Hisense, l'aspirateur Dyson, le moniteur LG ne seront pas sur place et devront être récupérés par le gagnant au Centre sur rendez-vous.
- ♣ Les prix qui ne sont pas recueillis avant la date limite de collecte des prix seront soumis à la prochaine activité de tombola de la WICWC.

## **PRIX DES BILLETS**

- ♣ 1 billet pour 20 \$ (donne 1 chance de gagner un prix)
- ♣ 3 billets pour 50 \$ (donne 3 chances de gagner un prix)
- ♣ 7 billets pour 100,00 \$ (donne 7 chances de gagner un prix)

## **ACHAT DE BILLETS DE TOMBOLA**

- ♣ Les billets du tirage au sort pourront être achetés par les canaux suivants :

### **EN LIGNE**

En visitant : <https://www.rafflebox.ca/raffle/west-island-wellness>

Entre le 26/03/2025 9h et le 26/04/2025 13h59.

Modes de paiement acceptés en ligne :

- Cartes de crédit (Mastercard, Visa, Amex, etc.)
- Cartes de débit CVV
- Apple Pay
- Google Pay

### **EN PERSONNE**

En visitant : La billetterie du tirage qui sera située à l'intérieur du Complexe Sports de Kirkland

Entre le 26/04/2025 12h00 et le 26/04/2025 13h55

Modes de paiement acceptés en personne (billetterie du tirage) :

- Cartes de crédit (Mastercard, Visa, Amex, etc.)
- Cartes de débit CVV
- Apple Pay
- Google Pay
- Espèces

## **PRIX DE TIRAGE | EN ORDRE DE TIRAGE**

### **TIRAGE DU 1er PRIX**

Paire de billets d'avion Air Canada en classe économique partout en Amérique du Nord, y compris au Mexique, Hawaii et les Caraïbes. Certaines restrictions peuvent s'appliquer.

### **TIRAGE DU 2e PRIX**

2 billets • Pour 3 jours dans la Section Tribune Familiale pour l'édition 2025 du Grand Prix du Canada de Formule 1, le 13, 14, 15 juin 2025.

### **TIRAGE DU 3e PRIX**

Chargeur de voiture électrique Leviton

Model # EV320-704 Universal Evr-Green 32 Amp de niveau 2 avec cartes RFID, en gris

### **TIRAGE DU 4e PRIX**

Four à pizza portable à gaz ultra-compact Koda 12 d'Ooni, comprenant une planche de cuisson en pierre cordiérite et un brûleur à gaz propane.

### **TIRAGE DU 5e PRIX**

Hisense | Téléviseur 65 pouces 4K avec Roku Wi-fi | 65U68KM, reconditionné avec 1 an de garantie

### **TIRAGE DU 6e PRIX**

DYSON | Aspirateur sans fil V8B à tête unique - Remis à neuf avec garantie

Puissante aspiration créée par les cyclones radial™ à 2 niveaux, 2 modes de puissance, jusqu'à 40 minutes d'aspiration puissante et continue, Filtration HEPA sur l'ensemble de la machine, Garantie d'un an avec Dyson inclus, Note : aucun autre accessoire n'est inclus.

### **TIRAGE DU 7e PRIX**

Auberge des Gallants - Séjour d'une nuit pour 2 personnes, petit-déjeuner compris 1 nuit dans une chambre avec un lit King ou deux lits Queen au deuxième étage, 1 petit-déjeuner complet, Accès à nos spas extérieurs et à nos foyers extérieurs.

### **TIRAGE DU 8e PRIX**

Restaurant Mundo - Chèque-cadeau de 250 \$

### **TIRAGE DU 9e PRIX**

T-shirt et casquette des Canadiens dédiacés par Lane Hutson

### **TIRAGE DU 10e PRIX**

Moniteur LG 31,5 pouces UHD 4K (3840x2160)

HDR10 avec DCI-P3 90 % (typ.), AMD FreeSync™, Dynamic Action Sync / Stabilisateur noir, Haut-parleur stéréo avec Waves MaxxAudio®, Support inclinable"

### **TIRAGE DU 11e PRIX**

Montre Samsung Galaxy FE 40 mm | SMR861NZZ

Caractéristiques : Jusqu'à 40 heures d'utilisation, Suivi de la forme physique et du bien-être, Verre en cristal de saphir résistant aux rayures, Certifié IP68, Étanche à 5 ATM.

### **TIRAGE DU 12e PRIX**

Panier-cadeau pour femmes contenant divers produits de maquillage et un service de manucure au gel d'Anton Designs

### **TIRAGE DU 13e PRIX**

Panier-cadeau pour homme avec produits de soins et service de coupe de cheveux d'Anton Designs

**VALEUR TOTALE DE TOUS LES PRIX TIRÉS AU SORT : 6,745 \$**

---

## **Challenge of the Brave 2025 Raffle Draw**

### **PRESENTED BY**

THE WICWC | **RACJ LICENSE #L-01511**

### **ELIGIBILITY**

- ♣ Must be 18 years or older to purchase raffle tickets.
- ♣ Must be a resident of Quebec to participate.
- ♣ West Island Cancer Wellness Centre staff members may not purchase raffle tickets.

### **THE RAFFLE DRAW**

- ♣ Type of draw: Electronic raffle draw.
- ♣ There will be a maximum of 10,000 tickets sold; numbered from A00001 to C10000.
- ♣ All ticket numbers will be emailed to ticket purchasers by the electronic draw provider, Rafflebox. This supplier is registered and recommended by the Régie des Alcools, des Courses et des Jeux du Québec.

♣ No physical tickets will be mailed for this draw. The ticket purchaser will receive an electronic copy of their ticket and will be responsible for retaining a copy as proof if it is a winning ticket. Winners will be determined by a random draw using a random number generator (RNG) registered with an Electronic Raffle Provider (ERS) provided by Rafflebox.

♣ There will be a total of 13 tickets which will be drawn consecutively. Winning tickets will NOT be returned for the drawing and will not be eligible for any other prizes. If the tickets drawn are valid ticket numbers, the same person may win multiple prizes (with different draw tickets).

♣ In the event that the announced (displayed) number and the official winning number are not identical, the latter will prevail.

♣ Ticket sales will close on Saturday, April 26th, 2025, at 1:55 pm.

♣ The raffle draw will take place on Saturday, April 26th, 2025, at roughly 2:30 pm. at the event, and the winners will be announced on-site at Kirkland Sports Complex, on our event web page, social media, and will also be announced on the Challenge of the Brave 2025 Rafflebox page.

### **PRIZE CLAIM & COLLECTION**

♣ All prize-winning ticket holders must present themselves to the Raffle Ticket Booth when their name is called out with a piece of photo identification in order to claim their raffle prize.

♣ The name on the ticket and person must match the name and picture on the piece of identification.

♣ If the winning ticket holder does not claim the prize on-site, they will be contacted by the WICWC to inform them of instructions regarding prize pick-up.

♣ Deadline for prize collection: May 9th, 2025, at the West Island Cancer Wellness Centre headquarters, which is located at 115 rue Du Barry, Kirkland, QC H9H 0C4.

♣ Please note that the heavy items will not be on site, like the TV, Pizza Oven, Dyson, and LG Monitor. They must be picked up by the winner at the Centre by appointment.

♣ Prizes that are not collected before the prize collection deadline will be subject to the next WICWC raffle activity.

### **TICKET PRICING**

♣ 1 ticket for \$20.00 (gives 1 chance of winning a prize)

♣ 3 tickets for \$50.00 (gives 3 chances of winning a prize)

♣ 7 tickets for \$100.00 (gives 7 chances of winning a prize)

### **PURCHASING RAFFLE TICKETS**

♣ Raffle tickets will be available for purchase through the following channels:

#### **ONLINE**

By visiting: <https://www.rafflebox.ca/raffle/west-island-wellness>

Between 26/03/2025 09:00 a.m. and 26/04/2025 01:59 p.m.

Accepted forms of payment online:

- Credit cards (Mastercard, Visa, Amex, etc.)
- CVV debit cards
- Apple Pay
- Google Pay

#### **IN PERSON**

By visiting: The Raffle Ticket Booth that will be located inside the Kirkland Sports Complex

Between 26/04/2025 12:00 p.m. and 26/04/2025 01:55 p.m.

Accepted forms of payment in person (Raffle Ticket Booth):

- Credit cards (Mastercard, Visa, Amex, etc.)
- CVV debit cards
- Apple Pay
- Google Pay
- Cash

#### **RAFFLE PRIZES | IN DRAWING ORDER**

##### **Grand Prize | 1st PRIZE TO BE DRAWN**

Pair of Air Canada economy class airline tickets anywhere in North America, including Mexico, Hawaii, and the Caribbean. Certain restrictions may apply.

##### **2nd PRIZE TO BE DRAWN**

2 tickets • For 3 days in the Family Grandstand section for the 2025 edition of the Formula 1 Canadian Grand Prix, June 13, 14, 15, 2025

##### **3rd PRIZE TO BE DRAWN**

Leviton Universal Evr-Green 32 Amp Level 2 Electric Car Charger with RFID cards in Grey, Model # EV320-704

##### **4th PRIZE TO BE DRAWN**

Ooni ultra-compact Koda 12 portable gas pizza oven including a cordierite stone baking board and a propane gas burner.

##### **5th PRIZE TO BE DRAWN**

Hisense | 65" Class - U68KM Series 4K ULED Roku Wi-fi | 65U68KM Open box / Refurbished with 1 Year Warranty Included

**6th PRIZE TO BE DRAWN**

DYSON | Single head Cordless Vacuum - 1 Year Warranty | V8B, Powerful suction created by 2-tier radial™ cyclones, 2 power modes, up to 40 minutes of powerful fade-free suction, Whole machine HEPA filtration, 1 year warranty with Dyson included, \*Note - no other accessories are included.

**7th PRIZE TO BE DRAWN**

A Get-away for 1 night, for 2 people including: 1 night in a King or 2 Queen bedroom on the second floor, 1 Full Breakfast, Access to our outdoor spas and outdoor fire pits

**8th PRIZE TO BE DRAWN**

Gift certificate of \$250 to Mundo restaurant

**9th PRIZE TO BE DRAWN**

Autographed Canadiens T-Shirt & cap by Lane Hutson

**10th PRIZE TO BE DRAWN**

LG 31.5-inch UHD 4K Monitor (3840x2160), HDR10 with DCI-P3 90% (Typ.), AMD FreeSync™, Dynamic Action Sync / Black Stabilizer, Stereo Speaker with Waves MaxxAudio®, Tilt Adjustable Stand

**11th PRIZE TO BE DRAWN**

Samsung | Galaxy Watch FE 40mm | SMR861NZZ, Features: Up to 40 hours battery life, Fitness and wellness tracking, Sapphire crystal glass with scratch resistance, IP68 certified, Waterproof 5 ATM,

**12th PRIZE TO BE DRAWN**

Ladies Gift basket with a variety of makeup products and a gel manicure service from Anton Designs

**13th PRIZE TO BE DRAWN**

Men's Gift basket with grooming products and a haircut service from Anton Designs

**TOTAL VALUE OF ALL RAFFLE PRIZES: \$6,745**